



Christian Alliance
Cheng Wing Gee College

宣道會鄭榮之中學

12-14 Chik Wan Street, Tai Wai, N.T., Hong Kong

香港新界大圍積運街 12-14 號

Tel: 2604 9762

Fax: 2601 6758

P2324-037

Dear Parents,
各位家長：

Arrangement of the First Examination Revision Courses for Junior Students
初中級上學期考試溫習班安排

To support students' learning in Chinese Language, English Language and Mathematics, the school has arranged for junior form students with unsatisfactory performance in Uniform Test to have revision courses before the First Examination. Your son/daughter must attend the scheduled classes on time. Please refer to the table below for the details. Kindly fill in the reply slip and return it to the class teacher on or before 13 December 2023 (Wed). For enquiries, please contact our Assistant Principal Ms Holly Chan at 2604 9762. Thank you for your attention.

Date 日期	Content 內容	Time 時間	Place 地點
27 / 12 / 2023 (Wed)	Revision on English Language 英文科溫習	9:30 am – 12:00 nn	School Hall 禮堂
28 / 12 / 2023 (Thu)	Revision on Mathematics 數學科溫習		
29 / 12 / 2023 (Fri)	Revision on Chinese Language 中文科溫習		

為支援學生在中國語文、英國語文及數學科的學習，本校為上學期統測表現未如理想的初中級同學，特設上學期考試溫習班，貴子弟務必準時出席。有關詳情請參閱上表。請填妥回條，著貴子弟於12月13日(三)或以前交回班主任。如有疑問，歡迎致電2604 9762向陳可盈助理校長查詢。特此函告。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
5 December 2023 2023年12月5日

Reply Slip 回條

I acknowledge receipt of the above captioned circular regarding the "First Examination Revision Courses for Junior Students". My son/daughter will attend the examination revision classes on time.

本人知悉 貴校來函有關「初中級上學期考試溫習班」事宜，並督促敝子女依時出席考試溫習班。

Name of Student 學生姓名：_____

Class 班別：_____ CSNO 班號：_____

Name of Guardian 監護人姓名：_____

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：_____

Date 日期：_____